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ZAPISNIK 5. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 24.10. 2024 ob 18 uri 

Kraj srečnja: Kašča 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

p Franc Rebec podpredsednik P 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik O 

4 Marko Vuk Sekretar Z 

5 Jurij Bogataj Zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster P 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost O 

 Katjuša Korivnikar Vabljena P 

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 5 od 7 članov UO. UO je sklepčen. 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev plana aktivnosti za november 

2. Priprave na božično-novoletni koncert 

3. Glasovanje o kandidatih za nove člane RC Škofja Loka 

4. Donacija za prizadete v poplavah v BiH 

5. Rastemo skupaj – priprava prijave projekta za leto 2024/2025 

6. Priprava na Miklavževanje – potrditev darila in izvedbe 

7. Stanje financ  

8. Razno 

 

TOČKA 1 – Potrditev aktivnosti v novembru 

Za mesec november predsednik predlaga naslednji plan aktivnosti: 
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SKLEP 1: UO potrjuje predlagan plan aktivnosti za november. Jerneja se zaprosi, da pridobi 

točen datum izvedbe Adventnih venčkov 

 

TOČKA 2 – Priprave na božično-novoletni koncert 

Božično novoletni koncert se zaradi zadržanosti izvajalcev prestavi iz čet., 5.12.2024 na torek, 
10.12.2024. Ta termin je Sokolski dom prost. Datum je potrdila tudi večina prisotnih na 
srečanju Rotary kluba čet. 17.10.2024.  

SKLEP 2: UO potrjuje nov datum koncerta. Spremembo Franček za vsak primer še enkrat 

preveri pri Ani in se jo nato upošteva v procesu priprav koncerta. 

 

TOČKA 3 – Glasovanje o kandidatih za nove člane RC Škofja Loka 

Na poziv predsednika so prispeli trije predlogi za nove člane. UO se je seznaniti s prispelimi 

priporočili kandidatov.  

SKLEP 3: UO je potrdil vse tri predlagane kandidate. V nadaljevanju postopka bo 

predsednik v skladu s pravilnikom o sprejemanju novih članov le te predstavil članom. Če ne 
bo nobenega zadržka, UO priporoča botrom, da kandidate povabijo na prihajajoče dogodke 
kluba. 

 

TOČKA 4 – Donacija za prizadete v poplavah v BiH 

Guverner nas je pozval k pomoči poplavljenim v Bosni in Hercegovini. Predsednik predlaga, 
da se odzovemo pozivu in za ta namen dodelimo enak znesek, kot smo ga dodelili za pomoč 
zaradi požarov v Makedoniji, tj. 400 €. Sredstva naj se podelijo iz proračuna kluba. Hkrati se 
člane pozove, da s prispevkom cca 20 € prispevajo k pokritju vira za dodeljeno pomoč. 

 

SKLEP 4: UO soglaša s predlogom predsednika, da za poplave v BiH v skladu s pozivom 

guvernerja nakažemo znesek 400 €. Tajnik pripravi dopis v katerem pozovemo člane k 
donaciji in jih hkrati še opomnimo, če so morda pozabili glede donacije za pomoč v požarih 
prizadetim v Makedoniji.. 

 

TOČKA 5 – Rastemo skupaj – priprava prijave projekta za leto 2024/2025 
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Distriktna komisija za projekte vabi vse klube, da se najkasneje do 15. novembra prijavijo na 
razpis za pridobitev distriktnih sredstev.   
 
Katjuša poroča, da so se o tem že posvetovali z OŠ Jela Janežiča, kjer želijo da v razpis za 
distriktna sredstva vključimo iste projekte kot lani, le Jadranje za jutri naj nadomesti projekt  
Eko-šole. 
 
V zvezi s projektom Rastemo skupaj Franček predlaga, da preverimo vse občine pogodbenice 
in če je v kateri izmed njih Rotary klub, ki še ni vključen v projekt, ga pozovemo, da se 
pridruži projektu kjer je še prostor za to.  

SKLEP 5: Katjuša pripravi zaključno dokumentacijo za letošnji prijavljeni projekt Rastemo 

skupaj in se ponovno prijavimo še za naslednje leto. 

 

TOČKA 6 – Priprava na Miklavževanje – potrditev darila in izvedbe 

Boštjan se je pogovoril z ravnateljico OŠ Jela Janežiča o letošnjem Miklavževanju. Na šoli oblikovali 

seznam enajstih želja, artiklov. Po preverbi na spletu in trgu (cene, dobavljivost, kvaliteta) jim je ožji 

izbor poslal tri artikle. Na šoli so se izrekli za »torbico okro pasu«. 

 
Kot je bilo dogovorjeno, bi z osebnim darilom obdarili prvi dve triadi učenk in učencev. 
Dokončnega in natančnega števila ter razdelitve po spolu še niso poslali. Izhodišče je 75 učencev 
za osebno darilo plus sladkarija, vse v darilni vrečki. Za starejše (cca 60 učencev) tako kot lani 
predlagamo sladkarije (kruhek in bonboni), zapakirane v vrečke. Darila za to populacijo se ne bi 
delila osebno v telovadnici, pač pa v posameznih razredih to storijo učiteljice. 
Glede na oceno vrednosti daril in ocenjeno število vseh učencev se predlaga proračun akcije v 
vrednosti 1.500,00 EUR. 
 
Obdaritev bomo pričeli 5. 12., ob 10:00 uri, v telovadnici OŠ Jela Janežiča. 

 
 

SKLEP 6: UO potrdi predlagan koncept Miklavževanja in za ta namen iz proračuna kluba 

odobri sredstva v višini 1500 € okvirno. 

TOČKA 7 – Stanje financ 
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Glede na veliko število prošenj po pomoči in obveznosti iz naslova štipendiranj, projektov z OŠ 
Jela Janežiča in donacij (Makedonija, BiH, velike družine, zdravniško-humanitarne odprave)…in 
glede na predvidene stroške aktivnosti bo potrebno preveriti in po potrebi posodobiti plan financ 
ter zbiranja prihodkov. 
 

SKLEP 7: Franček in Jurij bosta preverila finančno stanje in predvidene bodoče 
prilive ter odhodke.  

 

TOČKA 8 – Razno 

Dobili smo dve prošnji za pomoč. 
 
Tadej Bogataj, nam je poslal prošnjo za pomoč pri 30.000 € vredne violine. 
Ravno tako smo dobili prošnjo za pomoč taborniške akcije Škrat za en dan. 
V obeh primerih gre za prosilce, ki smo jih v preteklosti že pomagali. Tadeju Benediku 
smo pred  časom bli pripravljeni pomagati z nakupom violine iz delavnice Danijela 
Muska, a se za njo potem niso odločili.  Razen tega družini pomagamo tudi s tem, da 
letos štipendiramo Tadejevega brata. Akcijo Škrat ze en dan smo lani podprli preko 
našega Interacta. 

SKLEP 8: Prošnja Tadeja Benedika močno presega naše finančne možnosti. Zato ji ne 

moremo ugoditi. Akcijo Škrat za en dan lahko, enako kot lani, podpremo preko našega 
Interact kluba. 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 


